

Brothers' House Contract

What then, brothers? Whenever you come together, each one has a psalm, has a teaching, has a revelation, has a tongue, has an interpretation. Let all things be done for building up.

1 Corinthians 14:26

The Brothers' House is a place where we exercise the corporate God-man living; it is a place of loving, caring for, and exercising with one another in Christ. For this purpose, we have set the following rules for the Brothers' House.

1. Spiritual Exercise
 - a. Daily individual Bible and ministry book reading
 - b. Corporate morning revival with the saints on Tuesdays and Thursdays. (If not available for these times, fellowship with the brothers to have individual or corporate morning revival at other times)
 - c. Corporate evening prayer twice a week
 - d. Corporate pursuit of the ministry once a week
 - e. preach gospel at least once a month, pass out the gospel tract at least once a week.
 - f. Attend the prayer meetings, home meetings and the Lord's Table and prophesying meetings weekly. (Fellowship with the brothers if you have a special need)
 - g. Practice a living of denying the self
2. Daily Living
 - a. Personal hygiene: clean, neat, without foul odors
 - b. Keep your room and bed tidy: clean, neat, not dusty
 - c. Pick up after yourselves, put things back where they belong
 - d. Clean the cooking area , stove and wash all dishes after each meal
 - e. Keep all public items and spaces clean
 - f. Participate in the corporate cleaning times every Saturday morning from 10:00 to 11:00 am.
 - g. Weekly review of things need improvement on both spiritual exercise and practical living exercises.
 - g. Must be home by 11:30 PM (Fellowship with the brothers if you have a special need)
 - h. Please fellowship with the brothers ahead of time before bringing guests
 - i. Do not freely give the key box code, front gate code, and hall 1 alarm code to anyone. If you need to provide it, you must fellowship with the brothers first
 - j. Do not owe each other money, pay all corporate fees on time, and replace/fix any public items that is broken

signature:

Date:

弟兄之家生活条约

弟兄们，这却怎么样？每逢你们聚在一起的时候，各人或有诗歌，或有教训，或有启示，或有方言，或有翻出来的话，凡事都当为建造。 林前 14: 26

弟兄之家是一个团体操练过神人生活的居所，是要过一个在基督里彼此相爱、彼此照顾、彼此操练的生活。为此我们共同订制此弟兄之家生活条约，共同遵守。

一、属灵生活实行与操练：

- 1、每日有个人的读经或读属灵书报的追求。（请设定追求目标，并发送给纪弟兄）
- 2、每周四次团体晨兴。如时间冲突，无法参加者，需与弟兄们交通后自行或团体晨兴补上。
- 3、每周有两次与同寝室的弟兄（另一位弟兄）晚祷。
- 4、每周有一次团体信息追求。
- 5、每周六早晨 8 点半到 10 点参加召会福音行动，外出传福音。
- 6、每周参加祷告聚会、家聚会、主日聚会和申言聚会。如有特殊情况无法参加，请先与弟兄们交通。
- 7、操练否认己的生活。

二、日常生活：

- 1、保守个人卫生：干净、整洁、无异味。
- 2、保持房间、床铺整洁：干净、整齐、无尘土。
- 3、物归原位、有秩有序，不随手摆放。
- 4、饭后及时清理灶台，洗刷餐具。
- 5、公共用品保持干净。
- 6、每周六上午 10: 20 至 11: 20 为团体清洁时间。
- 7、对已过一周内在属灵与日常生活操练中的实行有团体的交通。
- 8、晚上 11:30 前必须回到弟兄之家，有特殊原因需先与弟兄们交通。
- 9、带客人来弟兄之前，请先经过弟兄们交通并认可。
- 10、弟兄之家的密码不得给弟兄之家以外之人。如需要提供，请先经过弟兄们交通并认可。
- 11、财务上不可亏欠弟兄，按时交纳公共费用，损坏公物要赔偿。

签字：

日期：